
Zápisnica č. 2/2024
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 14.3.2024

v zasadačke obecného úradu o17:00 hod.

Prítomná:Mgr. Martina Pachová, starosta obce
Prítomní poslanci:Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, Štefan Ružička,

Sarah Kallaiová

Ospravedlnení poslanci: 0
Neospravedlnení poslanci: 0
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva.
3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia
4. Určenie overovateľov zápisnice
5. Právne služby obce
6. Plán akcií na rok 2024 (Spoločne rozvíjame obec, MDD, Memoriál, Futbal, Stretnutie

veteránov, Obecný ples, Posedenie s dôchodcami, Mikuláš)
7. Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce, kontrolóra obce
8. Výberové konanie na prenájom nehnuteľného majetku- nebytových priestorov vo vlastníctve

obce
9. Úroveň vytriedenia odpadu – podaná žiadosť o dotáciu Envirofond
10. Rôzne

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na druhom riadnom zasadnutí obecného
zastupiteľstva v roku 2024.

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva
Starostka obce dala hlasovať o programe 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva:

Hlasovanie:

Prítomní:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Neprítomní: 0

Za:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Proti: 0

Zdržal sa: 0

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia
Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti
vykonané.



K bodu 4./ Určenie overovateľov zápisnice
Starostka obce určila overovateľov a zapisovateľa zápisnice nasledovne:
Overovatelia:Marianna Hiblár-Perunová a Martin Herteľ
Zapisovateľ:Mgr. Martina Pachová

Hlasovanie:

Prítomní:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Neprítomní: 0

Za:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Proti: 0

Zdržal sa: 0

K bodu 5./ Právne služby obce

Starostka obce informovala členov OZ o postupoch právneho zástupcu obce, ktorej bol predložený
Výkaz daňových dlžníkov obce a následne týmto dlžníkom budú zasielané výzvy na úhradu.
Po preskúmaní dokumentácie obce právny zástupca zistil, že právoplatné a vykonateľné
rozhodnutie o priestupku s uložením pokuty č. OcÚ 1/2022 nebolo do dnešného dňa uhradené a na
základe toho pošle menovanej právny zástupca Výzvu na splnenie Rozhodnutia o priestupku.

V tomto bode sa diskutovalo o oplotení pozemku na parc. KN ,,C” č. 334/6, kde sa členovia
jednohlasne zhodli o zaslaní Výzvy na vypratanie pozemku vo vlastníctve obce Nový Salaš.
Starostka po tejto diskusii dala hlasovať, aby výzva bola poslaná pod hlavičkou obce.

Hlasovanie:

Prítomní:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Neprítomní: 0

Za:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Proti: 0

Zdržal sa: 0

K bodu 6./ Plán akcií na rok 2024 (Spoločne rozvíjame obec, MDD, Memoriál, Futbal,
Stretnutie veteránov, Obecný ples, Posedenie s dôchodcami, Mikuláš)

- V tomto bode predniesla strarostka návrh akcií na tento rok. Poslanci Mgr. Barbara Herteľová a
Sarah Kallaiová navrhli usporiadať obecnú brigádu pred odpustovou slavnosťou v obci, kde by sa



pokosil cintorín, natreli altánky a betonový múr pod zastávkou. Načo ostatní členovia návrh
odsúhlasili. Starostka obce súhlasila so zabezpečením náradia a potrebných vecí k brigáde, ako aj
občerstvenia na brigádu.

- Po prejdení si ostatných navrhovaných akcií v obci bol návrh plán akcií predbežne odsúhlasený,
ale vzhľadom na finančnú situáciu je možné tento plán upraviť.

Hlasovanie:

Prítomní:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Neprítomní: 0

Za:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Proti: 0

Zdržal sa: 0

K bodu 7./Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce, kontrolóra obce
Starostka obce informovala členov OZ, že do podateľne obecného úradu bolo podané jej
Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov a Oznámenie hlavného kontrolóra obce
riaditeľky MŠ a dala členom OZ dokumenty k nahliadnutiu.

K bodu 8./ Výberové konanie na prenájom nehnuteľného majetku- nebytových priestorov vo
vlastníctve obce

Všetci členovia OZ mali návrh výberového konania na prenájom k dispozícií v predstihu pred
zastupiteľstvom a v tomto bode prerokovali: minimálnu výšku nájmu na rok, termín doručenia
prihlášok záujemcov s cenovými ponukami a podmienky výberového konania .OZ sa jednohlasne
zhodlo a vyhlasuje výberové konanie na prenájom nehnuteľného majetku - nebytových priestorov
na účely zriadenia prevádzky predajne potravín alebo prevádzky reštauračného zriadenia a to na
dobu neurčitú, počnúc dňom 1.5.2024.

Hlasovanie:

Prítomní:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Neprítomní: 0

Za:
5 Marianna Hiblár-Perunová, Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová

Proti: 0

Zdržal sa: 0



K bodu 9./ Úroveň vytriedenia odpadu – podaná žiadosť o dotáciu Envirofond
V tomto bode starostka informovala členov o podanej žiadosti na Envirofond, kde obec môže
získať vďaka miere vytriedenia odpadu finančnú dotáciu.

K bodu 10./ Rôzne

V tomto bode starostka informovala o podaní žiadosti aktivačných pracovníkov v rámci
projektu ,,Podpora udržania pracovných návykov - PUPN 2” na 4 uchádzačov. Po prípadnom
schválení by pracovníci vykonávali činnosti v rámci menších obecných služieb ako to bolo i v
minulosti. Projekt by bol od 1.4.2024 do 31.12.2024, čiže na 9 mesiacov.
Ďalej predložila členom 3 cenové ponuky na vyrovnanie a pokládku keramickej dlažby v budove
obecného úradu- schodisko a chodby. Informovala ich o výbere firmy s najnižšou cenovou
ponukou, nakoľko bola výrazne nižšia od ostatných a práce by prebiehali od 25.3.2024 približne do
2.4.2024, čo je v období medzi voľbami a pred Veľkou nocou.
V tomto bode požiadal o slovo aj poslanec Štefan Ružička, kde navrhoval rozšírenie kamerového
systému v obci, aby boli pokryté všetky výjazdy z obce. Na čo zastupiteľstvo reagovalo, že pokrytie
kamerového systému je momentálne dostačujúce a v prípade potreby sa k danej téme môžu vrátiť,
no momentálne je rozšírenie kamerového systému v obci zbytočné.
V tomto bode požiadal o slovo pán Štefan Kacin, ktorý členom OZ popísal historické súvislosti
ohľadom oplotenia jeho rodinného domu. K dispozícii mal geometricky list z kolaudácie RD,
historické fotografie a mapy.

V Novom Salaši, dňa 14.3.2024

Overovatelia:

...........................................
Marianna Hiblár-Perunová

...........................................
Martin Herteľ

Zapisovateľ:

...........................................
Mgr. Martina Pachová

...........................................
Mgr. Martina Pachová

starosta


